



Orange Moldova S.A.
str. Alba Iulia, 75
Chişinău, MD-2071
Republica Moldova
www.orange.md

Рекомендательное письмо

Компания «S&T Mold» является поставщиком оборудования Compaq и Hewlett-Packard и услуг по установке и обслуживанию этого оборудования с 1998 года. За это время компания S&T производила инсталляцию и запуск систем обработки и хранения данных, построенных на базе различных серверов и дисковых массивов HP, а также осуществляла их последующее обслуживание.

С «1» апреля 2001 года компания S&T Mold осуществляет поддержку серверного оборудования нашей организации в режиме 24 часа в сутки, 7 дней в неделю, 4-часовое восстановление. Начиная с «1» июня 2007 S&T обеспечивает такую поддержку для устройств хранения данных HP StorageWorks EVA6000, MSA30/1000/1500, MSL6030.

Pavel Topal

IT Department Manager

Recommendation letter

S&T Mold is a supplier of Compaq and Hewlett-Packard equipment and services for installation and maintenance of this equipment since 1998. During this time, the company S&T performed installation and start-up of data processing and storage systems, build on the basis of various servers and disk arrays HP, as well as their subsequent maintenance.

Since the "1" in April 2001 the company S & T Mold supports critical equipment of our organization in the mode 24 hours a day, 7 days a week, 4 - hour call-to-repair. Starting with "1" in June 2007 S&T provides such support for storage devices HP StorageWorks EVA6000, MSA30/1000/1500, MSL6030.